

TABLE OF CONTENTS

目 录

Summary of Three-Phase Unbalanced Devices Compensation

(三相不平衡补偿装置综述)

M. LIU, D. X. BIAN, X. ZHANG, W. LI, M. LU.....165

Design and Implementation of Cable Fault Monitoring System Based on Distributed Optical Fiber**Temperature Sensor**

(基于分布式光纤测温的电缆故障监测系统设计与实现)

L. ZHANG, D. LIU.....175

Analysis on Reactive Power Optimization of Ledong County Power Grid in View of BPA

(基于 BPA 考虑无功优化对乐东孤网运行影响的研究)

Y. LIANG, Q. C. YANG, H. Y. LIU, M. HUANG, D. H. LIN, Z. C. XIE.....181

Measurement and Analysis of the Electric-Magnetic Environment for Different Substation in Coastal Area

(沿海地区不同电压等级变电站电磁环境参数测量与分析)

P. YU, J. TIAN, Q. LI, Y. MI, F. YANG, K. D. TANG.....191

Estimation of Harmonics in Power Systems Based on Particle Swarm Optimized Recursive Least Square Model

(粒子群优化自适应最小二乘法的电网谐波估计)

S. Q. SHUAI, H. JIANG, J. C. PENG.....199

RBFNN Based Photovoltaic Power Prediction Method with Hiding of Main Influencing Factor

(光伏电站输出功率的主因隐藏型 RBFNN 预测方法)

M. WEN, G. Q. LI, H. JIANG, J. C. PENG.....212

Reactive Power and Voltage Fuzzy Multi-Objective Decision Making Method of Wind Farm

(风电场无功电压模糊多目标决策方法)

S. Q. LV, W. Y. LIU, Y. W. ZHANG, D. D. ZHU, C. LIANG.....221

Simulation and Analysis of Operating Overvoltage of Transmission Line Based on PSCAD 500 KV

(基于 PSCAD 500 KV 输电线路操作过电压仿真计算分析)

X. Y. GONG, J. G. WU, B. CAO, G. J. LIANG, L. PAN.....231

Single Terminal Traveling Wave Fault Location Method Based on SVM

(基于支持向量机的单端行波故障测距方法)

X. L. SHEN, Y. B. CUI, Q. CAO, R. LIANG.....242